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Отварање првих преговарачких поглавља са Европском унијом у јуну је могуће, али чак и
ако се то не догоди, нећемо имати празан ход у европским интеграцијама, изјавила је у
интервјуу за данашње "Вечерње новости" Јадранка Јоксимовић, министарка без
портфеља задужена за ЕУ.

  

  

"Није нам циљ да лицитирамо датумима и обарамо рекорде, већ да убрзамо реформски
процес, донесемо акционе планове за области 23 и 24, наставим дијалог Београда и
Приштине, како би се развезао чвор настао око поглавља 35", додала је она.

  

Министарка Јоксимовић је одбацила критике немачког амбасадора Хајнца Вилхелма да
влада Србије често користи замор од проширења ЕУ као алиби.

  

"Напротив, радимо ствари које ниједна друга држава кандидат не ради, посебно на
пољу економије. Наш најважнији мотив није чланство, већ реформа друштва. А на
чланицама ЕУ је да то препознају и да нас прихвате као пожељног партнера", истакла је
она.

  

Поводом резолуције Европског парламента, најављене за следећу недељу, у коју Загреб
покушава да угради низ нових услова за Београд, Јоксимовићева каже да иде у
Стразбур, где ће изнети додатне аргументе о позицијама Србије.
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"Очекујем да финални текст буде избалансиран. Многи хрватски амандмани су одбијени
јер су били неутемељени. Србија и премијер Вучић показали су више пута, па и одласком
на инаугурацију нове хрватске председнице, да смо опредељени да градимо боље
односе", истакла је она.

  

Министарка Јоксимовић је додала да не очекује да Хрватска стави вето на отварање
поглавља, али да очекује "повремене препреке".

  

Она је подсетила да Србија кроз претприступне фондове ЕУ сваке године добија око
200 милиона евра бесповратних средстава, и да је прва земља у региону која је
потписала споразум за коришћење ИПА 2, што подразумева 1,5 милијарди евра помоћи у
наредних седам година.

  

"Та средстава усмерићемо у владавину права, транспортну инфраструктуру,
пољопривреду, реформу државне управе и јавих финансија, енергетику и животну
средину", истакла је министарка.

  

(Вечерње новости) 
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